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Ralovich Gábor elnök köszönt mindenkit, megnyitja az ülést és megállapítja, hogy az elnökségi 
ülésen megjelent 4 elnökségi tag, így az ülés határozatképes.  
Az elnök felkéri Török Pétert levezető elnöknek, illetve Domonkos Szilárdot a jegyzőkönyv 
vezetésére. Az érintettek a felkérést elfogadják, a jelen lév ő elnökségi tagok pedig 
megszavazzák a felkérést. 
 
Török Péter levezető elnök ismerteti a tervezett napirendi pontokat:  
 
Tervezett napirendi pontok:  
 
• 1. VB/EB kérdések kezelése kezelése 
 1.1 válogatott keret 
 1.2 edzők, csapatvezetők  
 1.3 költségvetés 
 1.4 formaruha 
 1.5 közös edzés 
• 2. OP Oszt Szöv edzőtábor Fertő tó  
• 3.Nádas Cup 
• 4. Hodács Attila levele 
• 5. Egyebek 
 
Török Péter levezető elnök kérdezi, hogy van-e hozzászólás vagy javaslat a napirendi pontokhoz? 
Nincs hozzászólás, így az Elnökség egyhangú szavazással megszavazza a napiren det.  
 
1. EB/VB  
 
1.1 válogatott keret 
 
Szalontai Bence: lezárult a válogató sorozat, elkészült a keret, amely ellen kérvény vagy panasz 
nem érkezett így az véglegesnek tekinthető. Visszalépés esetén a rangsorban következő 
versenyző kerül be a keretbe, a szabályoknak megfelelően. 
 
Szalontai Bence elküldi a táblázatot az elnökség tagjainak illetve ismerteti azt. 
 
Az elnökség megbízza Török Pétert a válogatott edzőjét, hogy értesítse az érintett versenyzőket.  
Az értesítésben megkérjük a versenyzőket, hogy szombat estig nyilatkozzanak a VB/EB 
részvétel kapcsán, hogy vasárnap csapatot tudjunk hirdetni. Helyszín: Spartacus Balatonföldvár. 
 
1.2 edzők 



 
Az Elnökség megbízza az Ralovich Gábor elnököt, hogy a következő szakembereket kérje fel 
együttműködésre a VB/EB kapcsán a következő posztokkal:  
VB edző: Szalontai Bence, VB csapatvezető: Brencsán Dávid,  
EB edző: Török Péter, EB csapatvezető Perjés Bálint  
 
Az Elnökség nem kíván semmilyen egyéb poszton hivatalos személyeket delegálni az említett 
eseményekre! 
 
1.3 költségvetés 
 
Tötök Péter a válogatott edzője felveti, hogy a VB/EB szülöi értekezleten néhány érintett 
javasolta megfontolásra a válogatotton belüli differenciált támogatás lehetőségét. 
 
Szalontai Bence költségvetési felelőse: idén szerencsére két forrásból is tudunk áldozni 
válogatott programjára: kaptunk egy szponzori támogatást ami a csapatnak szól. A támogató 
elvárása alapján, ebben nem lehet differenciálni a versenyzők között. Rendelkezünk azonban az 
MVSZ támogatásával, ahol az esetleges különbségtétel nem kizáró ok, ezért felmerülhet a 
differenciálás lehetősége.  
 
Török Péter: mint a válogatott edzője támogatom a differenciálást, hiszen a mezőny első 5 
helyezettje, minden versenyen indult, állandó színvonalon minden körülmények között 
tisztességes eredményeket ért el.  
 
Domonkos Szilárd: Kissé aggályosnak tartom, hogy nem hirdettük meg előre, de amennyiben az 
anyagi lehetőségek rendelkezésre állnak, elfogadom a válogatott edzőjének érvelését. 
 
Ralovich Gábor javaslata a vita alapján szavazásra: 1M Ft.-ot különítsünk el az MVSZ keretből, 
amiből honoráljuk az a ranglista első 5 helyezett egész éves munkáját a következő mértékben: 
1. 300.000.-, 2. 250.000.-, 3. 200.000.-, 4. 150.000.-, 5.100.000.- mértékben, ami az EB/VB 
költségekből levonásra kerül, de készpénzben nem váltható ki. 
 
Szavazás : 3 igen, Szalontai Bence tartózkodik 
 
03!2017.01 határozat: 
Az Elnökség jöváhagyja a támogatást illetve a költségvetés módosítását a javaslat alapján. 
 
Szalontai Bence költségvetés kalkulációja alapján a VB/EB esetében a szülői hozzájárulás 
mértéke változatlanul legfeljebb: 1.850.- Eur hozzájárulás, ez a valós költségek alapján 
csökkenhet. 
Fizetés ütemezés: EB: átutalás június 15, kp. július 15, VB: június 15 kp: június 29.  
Ezt szintén tartalmaznia kell a válogatott edzője által írt 1.1 pontban részletezett levélnek. 
 
1.4 formaruha 
 
Szalontai Bence: Az Osztályszövetség a következő formaruhát biztosítja: kabát: Magicemarine 
Radar Jacket, (kék), Sötétkék ing, fehér rövidnadrág.  
A fehér hosszúnadrágot, kérjük, hogy a szülők szerezzék be. 
A méretek meghatározása mérettábla alapján, illetve a vasárnapi csapathirdetés alkalmával 
lesz. 
 



1.5 utazás 
 
Az Elnökség kéri, mindkét rendezvény esetén, hogy lehetőség szerint közösen, - gazdasági 
okokból kifolyólag - csomagban vásároljuk meg a repülőjegyeket a kisérőkkel együtt. Pontos 
adatokat neveket szombatig kérjük megküldeni Szalontai Bencének. 
 
1.6 közös edzés 
  
Az Elnökség a válogatott edzőjével összhangban két alkalmat javasol a válogatott összetartásra: 
D’Argento Regatta és a válogatott közös edzőtábora június 19-25-ig. A részvétel önköltséges, 
de a válogatott részére a verseny nevezést az Osztályszövetség állja.  
valamint: 
Keszthelyi a csapatverseny környékén 1 nap.  
 
2. Osztályszövetségi Edz őtábor 
 
Sajnos az előzetesen felkért Hodács Attila nem tudja vállalni egyéb elfoglaltsága miatt, így új 
vezetőt kell találni. Szalontai Bence és Török Péter edzők összerakják a programot illetve 
menetrendet. Alapelv, hogy mindenki saját edzővel edz de közös mottó alapján. 
 
3. Nádas Cup 
 
Az Elnökség levelet kapott a Nádas Cup versenysorozat képviselőitől, amelyben a konkrétan 
feltett kérdésekre a következő válaszokat adjuk:  
Az ötletet alapvetően támogatjuk és képviseljük az MVSZ versenystruktúra kialakítása során.  
1 kérdés:  Ennek a befogadása nem a mi kompetenciánk de támogatjuk az MVSZ 
versenystruktúra kialakítása során. 
2. kérdés Az Osztályszövetségnek nincs versenynaptára, a honlapon tájékoztató jelleggel 
látható az MVSZ illetve a nemzetközi versenynaptár OP-re vonatkozó versenyei. Ide akkor lehet 
 bekerülni, ha a sorozatot az MVSZ befogadja, amit részünkről támogatunk. 
3. kérdés:  Amennyiben az MVSZ versenystruktúrájába a sorozatot befogadja, úgy az esetleges 
támogatás mértékét napirendre vesszük . 
4. kérdés: Véleményünk szerint a versenyzés ennyire korai szakaszában a versenyző egyéni  
 támogatása nem etikus. 
 
Természetesen a levelünket eljuttatjuk az Érintettnek is. 
  
4. Hodács Attila levele 
 
Az Elnökség levelet kapott Hodács Attilától következő válaszokat adjuk:  
 
Az Osztályszövetség szóbeli ajánlása alapján 100 versenyző felett csoportbontást javasoltunk 
az idei szezonra. Főleg a rajtok könnyebb lebonyolítása miatt, mint versenyszervezési mint a 
versenyzők szempontjából. Az EB/VB-n 50-60 fős csoportok vannak, amire készülünk, ezért is 
tartjuk indokoltnak ezt az ajánlás fenntartását.   
 
5. Egyebek 
Domonkos Szilárd tájékoztatja az elnökséget, hogy az Osztályszövetség tulajdonában álló 3db 
OP hajó pályáztatása rendben lezárult. A 3-ból egy hajó már a nyertesnél (BYC), 1 
felülvizsgálaton (BYC) egy pedig a változatlan használónál van (THE-YKA). 
  



A tervezett napirendi pontokat az Elnökség megtárgyalta és arról határozott, hogy a következő 
elnökségi ülést 2017. 06. 27.-án 17.000 órai kezdettel tartja. Helyszín: Keszthelyi kikötő 
 
 
Összeállította: 
 
 
Domonkos Szilárd 
Elnökségi tag       Budaörs, 2017. május 31. 
 


